
Zápis z jednání zastupitelstva obce . 9 konaného dne 23. 2. 2004
v Kulturním dom  Bludov

ítomni : Ing. Pavel Ston, Ing. Jaroslav Balhar, Karel Bank, PhDr. Stanislav Balík,

                           Ing. Franti ek  B ezina, MVDr. Josef   Hlásný, CSc., David Horá ek,

                           Ing. Jan Basler,  Ing. Karel Janí ek, Jind ich Mat j,   JUDr. Josef Sedlá ek,

                           Ing. Karel Soural,    Petr véda,  Oto Böser, Marie Znojová

Program jednání :

1) Úvod

2) Kontrola úkol

3) Zpráva o innosti rady obce

4) Zpráva o hospoda ení obce k 31.12.2003

5) Rozpo et obce na rok 2004

6) Schválení podp rných program  na rok 2004 a vyhlá ení výb rového ízení na poskytnutí
podpor

7) Vyhlá ení výb rového ízení na poskytnutí  p ek  z Fondu rozvoje bydlení v roce 2004

8) Majetkoprávní zále itosti



a) ádost pana Vladimíra Kubíka o odprodej ásti pozemku

b) stanovení podmínek pro prodej stavebních   pozemk  p. . 798/1 a p. . 798/2 v k.ú. Bludov

9) zné

a) kanalizace a OV Bludov

b) zru ení OZV . 2/2000

c) volba p edsedy finan ního výboru

d) stanovení odm ny místostarostovi od 1.1.2004 a len m finan ního a kontrolního výboru za
rok 2003

e) zmocn ní rady obce k provád ní rozpo tových zm n

Ad1/   -  Úvod

Zasedání zahájil starosta Ing. Pavel Ston, p ivítal p ítomné a konstatoval, e zastupitelstvo obce je
usná ení schopné, nebo  je p ítomno 14 len . O po ízení zápisu po ádal Ing. Jana aje, zam stnance
obecního ú adu. Jako ov ovatele zápisu navrhl Ing. Karla Sourala a pana Karla Banka.

Hlasováno :  pro 12 proti 0  zdr el se 2 ( p ítomno 14)

Zastupitelstvo obce schvaluje ov ovatele zápisu Ing. Karla Sourala a pana Karla Banka.

Poté starosta pod koval  v plénu p ítomnému  panu Stanislavu  Balíkovi za jeho dlouholetou práci pro
obec Bludov a v souvislosti s jeho odchodem do starobníhod chodu mu p edal dar od obce.

Nyní se dostavil Ing. Karel Janí ek , který se omluvil za zpo ní.

Starosta pak seznámil p ítomné s dne ním programem jednání a nechal o n m hlasovat.

Hlasováno :  pro 15   proti    0  zdr el se 0

Zastupitelstvo obce schvaluje navr ený program jednání.



Ad 2/  - Kontrola úkol

Starosta podal zprávu o spln ní úkol  ulo ených zastupitelstvem obce :

Úkol .119/Z/03   – dopracovat úkol z usnesení . 73/Z/03

V návaznosti na výsledek nezávislé kontroly hospoda ení spole nosti OLB, s.r.o. zpracovat souhrn
organiza ních a personálních opat ení s cílem dosáhnout fungování spole nosti na reáln  dosa itelné
podnikatelské úrovni.

Starosta sd lil, e výsledek nezávislé kontroly hospoda ení OLB, s.r.o. neodhalil ádné záva né
nedostatky v hospoda ení spole nosti. Doporu ení, která z této kontroly vze la, byla v roce 2003
realizována  a nadále budou respektována. Problematický vztah jednatel  spole nosti byl vy en
odchodem p.Balíka do d chodu a vypsáním výb rového ízení na obsazení funkce jednatele
spole nosti.

Z výsled  výb rového ízení vze el nový jednatel spole nosti pan Ladislav Kubí ek. P edb né
hospodá ské výsledky OLB, s.r.o. za rok 2003 jsou velmi dobré, lep í ne  v p edchozích letech. P ed
nástupem pana Kubí ka do pracovního pom ru (od 1.3.2004)

projedná valná hromada spole nosti s jednateli organiza ní ád spole nosti.

Úkol tedy pova uje za spln ný.

151//Z/03 – zabezpe it respektování zm n ÚP

OV P zajistil, aby dot ené orgány státní správy  M Ú umperk, odbor výstavby,   KÚ Olomouckého
kraje, odbor strategického rozvoje, starosta a místostarosta obce m li k dispozici schválený dodatek
ÚP – I.Zm nu ÚP Bludov.

Po dohod  se zpracovatelem bude I. Zm na ÚP Bludov rozeslána v em, kte í byli obeslání p i
posuzování, v .  zmen ené mapy Bludova s vyzna ení zm n, pokud nebude moci být zaji no
umíst ní této mapy na internetu, jako p ílohy vyhlá ky . 5/2004.

Úkol byl tedy spln n.

Diskuse :



JUDr. Sedlá ek – má výhrady k tomu, e byl spln n úkol . 119/Z/03 . Uvedl, e na p elomu roku
2002 -2003 bylo ulo eno kontrolnímu a finan nímu výboru  provést  ekonomickou analýzu
hospoda ení spole nosti OLB s.r.o. do 31.3.2003. V dubnu  bylo konstatováno, e úkol byl spln n, ale
vy lo najevo, e jsou tam n které neobjasn né v ci, a proto zastupitelstvo

30.4.2003  úkolem . 73/Z/03 ulo ilo rad  obce, aby zajistila  nezávislou hloubkovou kontrolu

hospoda ení spole nosti a v návaznosti na její výsledek zpracovala  soubor organiza ních a
personálních opat ení s cílem dosáhnout fungování spole nosti na reáln  dosa itelné podnikatelské
úrovni. Dne 30.6.2003 toto bylo prohlá eno za spln né s tím, e bude  na p tím jednání zastupitelstva

edlo en audit. Ten byl p edlo en 30.9.2003  a vy lo najevo, e jde o kontrolu formáln  ú etní, která
ne í úkol, který byl rad  ulo en. Bylo tedy ulo eno rad   do 31.12.2003 úkol splnit. Na jednání
zastupitelstva 15.12.2003 bylo potvrzeno, e úkol trvá. Dnes jsme se dov li, e to vlastn  bylo
spln no u  v ervnu  provedením onoho auditu, co  v ak zastupitelstvo v zá í odmítlo.N kdo tedy
rozhodl politicky, e ekonomický problém neexistuje. Nejde v ak o problém politický, ale
ekonomický.

Navrhuje, aby zastupitelstvo p ijalo usnesení, e úkol spln n nebyl, a aby vytklo rad , e nesplnila
termín 31.12.2003.

Starosta nechal o tomto návrhu hlasovat.

Hlasováno :  pro 7  proti  5  zdr el se  3

Návrh p ijat nebyl.

Pak nechal starosta hlasovat o tom, zda zastupitelstvo obce schvaluje p edlo enou zprávu o kontrole
úkol .

Hlasováno :  pro 5  proti 7  zdr el se 3

Zastupitelstvo obce neschvaluje zprávu o spln ní úkol  jím ulo ených s tím, e úkol . 119/Z/03
trvá.

Ad 3/ Zpráva o innosti rady obce

Zprávu o innosti rady obce p ednesl starosta.

 Konstatoval, e od posledního zasedání zastupitelstva obce rada obce rokovala jednou mimo ádn
(19.1.) a jednou se konalo ádné zasedání a to ve dnech 26. a 29.1. 2004.



Na mimo ádném zasedání schválila rada dodatek . 2 k nájemní smlouv  o pronájmu kotelen. Tímto
dodatkem bylo v souladu s ustanovením Smlouvy navý eno nájemné o tr by za prodanou elektrickou
energii nespot ebované na opravy za ízení kotelen.

Na ádném zasedání se rada obce zabývala p edev ím problematikou uzav ení roku 2003 a
problematikou spojenou s po átkem nového hospodá ského roku.

Rada obce  projednala výsledek hospoda ení obce za rok 2003 a po provedení auditu jej p edlo í
zastupitelstvu obce ke schválení. Podrobný výsledek hospoda ení roku 2003, který porovnával
schválený rozpo et obce se skute ností k 31.12.2003 obdr eli v ichni zastupitelé 13.2.2004.

Rada obce se zabývala vyhodnocením podp rných program  za rok 2003. V souladu se sm rnicí o
podp rných programech se podrobn  kontrolou dokladovosti erpání zabýval i kontrolní výbor na
svém zasedání 19.2. 2004 , který na základ  provedené kontroly konstatoval, e u ádného p ípadu
erpání neshledal jakékoliv závady i nep esnosti, které by poru ovaly zásady a p edpisy pro erpání

prost edk  z podp rných fond . Konstatoval, e proti roku 2002 jsou doklady úplné, kvalitn  a
ehledn  zalo ené a obsahují v echny p edepsané nále itosti.

Rada obce  se takté  zabývala vyhodnocením erpání a splácení p ek z Fondu rozvoje bydlení za rok
2003. I tato agenda byla zkontrolována kontrolním výborem a dle jeho konstatování je tato agenda za
rok 2003 v po ádku. Z statek FRB k 31.12.2003 inil K  1 122 764,-K .

Rada obce se podrobn  zabývala p ípravou rozpo tu na rok 2004, po projednání ve finan ním výboru
jej p edkládá zastupitelstvu obce ke schválení. Podrobný materiál v etn  stru ného komentá e
k rozpo tu 2004 obdr eli v ichni zastupitelé dne 13.2. 2004.

Rada obce se dále zabývala vyhlá ením Podp rných program  obce na rok 2004 a vyhlá ením
výb rového ízení na poskytnutí p ek z Fondu rozvoje bydlení pro ob any v roce 2004. (Viz
samostatný bod jednání ZO)

Rada obce se seznámila se zápisy z jednání komisí: kolské, kulturní, mláde e a sportu, z likvida ní
komise a ze sociální komise.

Rada obce  informuje zastupitelstvo, e rada koly, která byla z ízena 16.10.1995 byla op t obsazena
novými leny . Po et len  rady je znovu napln n a rada koly m e vyvíjet svou innost.

Rada obce  odsouhlasila, e na n které hroby na místním poh ebi ti nebude uzav ena nájemní
smlouva, proto e smlouvu není s kým uzav ít.  Jedná se o hroby, ve kterých jsou poh beni bývalí
bloudov tí kn í apod.

Rada obce  rozhodla ve v ci ádosti MR a.s. umperk o souhlas s instalací klimatiza ní jednotky na
rozhledn  Háj a ve v ci souhlasu s protipo árním nát rem rozhledny takto:



Instalaci klimatiza ní jednotky rada  odsouhlasila, odsouhlasila rovn  protipo ární nát r, ale rozhodla
nep isp t na tento nát r (podíl 4 % by inil 28 tis. K ) s ohledem na skute nost, e nebylo vyhov no
po adavku obce na odstran ní strom  na vrcholu tak, aby bylo vid t na Bludov.

Diskuse :

- Ing. Soural se tá e, jak to bylo z bytem po paní Hojgrové, který rada obce p id lila paní
Janí kové, která u  v n m bydlela. Ptá se, jestli paní Janí ková bydlela v byt  s paní
Hojgrovou s v domím rady.

Starosta vyzval  paní Znojovou, aby  jako p edsedkyn  sociální komise k tomu podala
vysv tlení.

- paní Znojová konstatovala, e sociální komise doporu ila p id lení bytu po paní

      Hojgrové na základ  dlouholeté ádosti.

- JUDr. Sedlá ek vysv tlil, e pokud je mu známo, m la zde paní Janí ková trvalé

      bydli , ale ne podnájem.

      Dále JUDr. Sedlá ek   upozornil na to, e rada p ijala chybné usnesení ve v ci

      p echodu nájmu bytu pana Winklera, nebo  byt p id lila jeho synovi nájemní

      smlouvou, která se v p ípad  p echodu nájmu ned lá, ale pouze se uzná p echod

       nájmu.

- JUDr. Sedlá ek se dále tá e,  jak bylo my leno usnesení rady asi v tom smyslu, e je

      t eba stanovit rozsah toho, co bude  p edkládáno  do stavební komise.

-     Ing. Balhar vysv tlil e jde o vyjasn ní kompetencí, které p íslu í OV P, a které

      p íslu í  komisi. Jde o to, aby odbor pracoval samostatn  a ne na základ  rozhodnutí

      komise.

- p. Horá ek p ipomn l, e v  komisi není t eba projednávat v ci  informa ního



      charakteru a tvo it n kolikastránkové zápisy.

- PhDr. Balík zd raznil, e komise by nem la kontrolovat kvalitu práce odboru. Ten by m l
pracovat kvalitn . Pokud ne, tak se má vym nit jeho slo ení a ne to it tím, e se bude d lat

ipomínkovací ízení v komisi, která posoudí, zda odbor ud lal to i ono správn .

- JUDr. Sedlá ek oponuje tím, e komise má kontrolní pravomoc.

- PhDr. Balík p ipomíná, e proto, e  do rady chodí materiály nekvalitn  zpracované se nedá
it tím, e v echny projdou komisí, ale tím, e se zlep í práce odboru výstavby.

- JUDr. Sedlá ek má dojem, e to dopadlo tak, e p es komisi u  nic nechodí, proto e od té
doby se nese la.

- Pan Bank sd luje, e komise se se la naposledy v listopadu a bude nyní v únoru. Stává se
ak, e na komisi jsou zpochybn ny návrhy obecního architekta.

- Pan. Mat j  - usnesení rady m lo jednozna  sm ovat ke zkvalitn ní práce odboru, aby se
rozhodnutí neodkládala, ne ekalo se na jednání komise a ízení se neprodlu ovalo.

- JUDr. Sedlá ek se tá e, co bylo podniknuto v kauze Bludovit

- Starosta podal informaci o postupu ve v ci podání aloby

- JUDr. Sedlá ek se tá e, zda byla nebo bude pronajata vinárna na zámku

- Starosta odpov l, e zatím ne, ale v í, e v dohledné dob  dojde k reálnému d lení
majetku.

- Ing. Soural se tá e, jaký právní informa ní systém se bude kupovat na obecní ú ad.

- K tomu podal vysv tlení starosta a uvedl, e bude jakési výb rové ízení na to, aby se vybral
vhodný a cenov  dostupný systém.

- Ing. Janí ek se tá e, zda by mohl zastupovat obec v jednáních ve v ci vykácení strom  na
vrcholu Háj.

- Starosta uvedl, e ano.

- Ing. Janí ek dále uvedl, e od doby, kdy byl místostarostou zvolen Ing. Balhar, má pocit, e
jde o st et zájm  v souvislosti s tím, e jeho man elka je jednatelkou spole nosti OLB s.r.o.
Tento názor mu n kte í právníci zpochybnili. Myslí si v ak, e jde alespo  o podjatost. Cht l
by o tom nechat hlasovat

- Starosta p ipomn l, e u  v minulosti se o této otázce hovo ilo a byla vysv tlena a podlo ena
dv ma právními názory.

- PhDr. Balík se domnívá, e podle zákona o obcích by se o tom hlasovat mohlo jen v p ípad ,
e Ing. Balhar bude hlasovat jako len zastupitelstva. On v ak hlasuje jako len valné

hromady, kterou vykonává rada obce. Proto zastupitelstvu obce nep íslu í rozhodnout o jeho
podjatosti na jednání valné hromady.



- Ing. Balhar pak vysv tlil, e dodr uje zákon o obcích a pokud se projednává na valné
hromad  n jaká v c, kde se cítí podjatý, sd lí to p edem, nehlasuje a dokonce odchází
z místnosti.

- p. Balík z pléna navrhuje starostovi, aby zvolili novou valnou hromadu, kterou nebude tvo it
rada obce tak, jak to je v jiných obcích

- Starosta odpov l, e i o tom se uva ovalo, ale po konzultaci s právníkem to zamítli, proto e
nejde o právn istý model.

- Starosta pak nechal hlasovat o zpráv  o innosti.

Hlasováno :  pro  11  proti  1  zdr el se  3

Zastupitelstvo obce schvaluje zprávu o innosti rady obce.

Ad 4/ Zpráva o hospoda ení obce k 31.12.2003

Zprávu o hospoda ení obce p ednesl starosta.

          Sd lil, e podrobné výsledky hospoda ení obce k 31.12.2003 v etn  stav  pohledávek a závazk
obce ( v tom i p ehled úv rových závazk ) obdr eli zastupitelé dne 13.2. 2004.

Výsledek hospoda ení obce bude schvalován zastupitelstvem po provedení auditu hospoda ení obce,
který by m l prob hnout v záv ru m síce února.

Starosta pak zodpov l dotazy z pracovního zastupitelstva a nechal hlasovat.

Hlasováno :  pro  15  proti 0  zdr el se 0

Zastupitelstvo obce bere zprávu o hospoda ení obce k 31.12.2003 na v domí.

Ad5/  Rozpo et obce na rok 2004

Starosta p edeslal, e navrhovaný rozpo et obce na rok 2004 obdr eli v ichni zastupitelé dne
13.2.2004 a byl projednán na pracovním zasedání 20.2.2004.

Starosta p ednesl nejprve svoje p ipomínky. Uvedl, e do p íjmové stránky je t eba p idat je
polo ku za p íjmy z pronájmu kotelen . Dále sd lil, e se vedla diskuse o tom, zda budou stavebníci



ispívat na in enýrské sít  a zda je obec bude budovat. Rada nakonec rozhodla , e ne a proto
navrhuje vypustit ástku jak v p íjmech , tak ve výdajích. Na p ipomínku JUDr.Sedlá ka, e neví kdy
to rada rozhodla, proto e v zápise to nebylo, reagoval starosta tak, e tento návrh p edkládá on. Dále
starosta navrhl, aby se ástka ve výdajích na úpravu dolní ásti zahradnictví sní ila na 27 tisíc K ,  a
aby se  ástka na oplocení zahradnictví sní ila na 40 tisíc K . V podp rných programech pak navrhuje
doplnit  ástku na pé i o zele  ve vý i 30 tisíc K  a na sociální výdaje z podp rných program  dát 10
tisíc K .

Diskuse :

- Ing. Soural má dotaz k p íjm m za vodu a elekt inu z byt  OD-PA 3612 pol.2324. Zdá se mu
ástka na rok 2004 p íli  vysoká ve vztahu k erpání za rok 2003, jak je uvedeno ve výsledku

hospoda ení.

- Starosta odpov l, e takto byla ástka stanovena ú etní a nelze zde odpov dn íci na
základ eho byla stanovena.

- PhDr. Balík navrhuje zvý it polo ku 5493 v PP o 50 tis. K

- Pan Horá ek se tá e, jak je v obci podporována výstavba rodinných dom

- Starosta odpov l, zatím není mo nost ji podporovat

- Ing. Balhar dodal, e je snaha podpo it výstavbu obecních byt  pro sociáln  slab í ob any,
proto e je zde dost ádostí o byty. Nap ed se ov em musí reáln  rozd lit spole ný majetek
s Ing. Mornsteinem.

- Pan Horá ek se op t tá e, jaký má obec zájem na výstavb  rodinných dom  v Bludov , nebo
v Post elmov  , Ol anech a jinde nabízí zasí ované pozemky k výstavb  RD

- Ing. Balhar odpov l, e byla snaha vykoupit pozemky od vlastník , zasí ovat je a
nabídnout k prodeji na výstavbu, ale neusp li u vlastník  pozemk .

- Pan Horá ek p ipomn l, e nap . na tzv. Kostelní vrch dala obec mnoho finan ních
prost edk  a nemyslí si, e by tam bydleli sociáln  slabí ob ané.

- Ing. Balhar odpov l, e v jisté dob  se musí ud lat tlustá ára a jít jiným sm rem

- JUDr. Sedlá ek p ipomn l, e lidé z Kostelního vrchu dávají do rozpo tu obce n kolik
milion  korun a to díky tomu, e se jim tam umo nilo stav t.

- Starosta sd lil, e v sou asné dob  má obec ve svém vlastnictví pouze 6 stavebních parcel.

- JUDr. Sedlá ek podotkl, e nový zákon umo uje stanovit poplatek za vybudování
in enýrských sítí, který m e být zakomponován v obecn  závazné vyhlá ce

- Pan Horá ek se do aduje odpov di v em tedy je podpora výstavby v Bludov

- Pan Mat j odpovídá, e nejsou pozemky tedy se volí cesta sociálních byt



- JUDr. Sedlá ek vysv tluje, e v Bludov  jsou konzervativní lidé, kte í necht jí prodat
pozemky – tuto skute nost je mo no vzít pouze na v domí, e to tak je.

- Ing. Soural se tá e, jak je to s rekonstrukcí byt  v .p. 69. P ipomíná, e  na n kterém
z minulých zasedání bylo konstatováno, e ástka na to ur ená, je p íli  vysoká

- JUDr. Sedlá ek se tá e, zda by n kdo z pléna stav l tak nákladnou kanaliza ní p ípojku
soukrom , nebo jestli se k obecnímu majetku p istupuje jinak

- Starosta vysv tlil, e nejde jen o kanalizaci, ale celkovou rekonstrukci

- Ing. Soural s tím nesouhlasí a JUDr. Sedlá ek jeho názor podporuje, do aduje se, aby n kdo
dokladoval, e neexistuje jiné ení, to u  bylo po adováno po OV P.

- Pan Horá ek se dotazuje, pro  zde není p ítomen ved. OV P, kdy  to bylo po adováno ji  na
zasedání v lo ském roce.

- JUDr. Sedlá ek  postrádá v komentá i k rozpo tu  objasn ní k financování hospoda ení
s komunálním odpadem. Podle jeho výpo  je plánovaná ztráta 506 tis.K  to znamená, e
obec bude v této vý i dotovat  tuto polo ku. Ptá se, jestli je to v po ádku, myslí si, e jiné obce
tolik na odpady nedávají.

- Starosta konstatoval, e pro leto ní rok je schválen poplatek  250 K  na ob ana  za rok a
zatím nikdo nedal návrh, e by se m l zvý it.

- JUDr. Sedlá ek má dále p ipomínku k úprav  dolního a horního zahradnictví. Na dolní
stává v návrhu rozpo tu 27 tis. K . Myslí, e by m l být projekt na horní zahradnictví a

navrhuje dát do rozpo tu  30 tis. K . P ed realizací by m l být souhlas spoluvlastníka.

- Paní Balharová z pléna navrhuje po ádat o dotaci na realizaci tohoto projektu  a ne sni ovat
ástku v rozpo tu.

- Kolem projektu, který byl nyní p edlo en zastupitelstvu se rozvinula diskuse, stejn  jako o
mo nosti získat dotace. Z té vyplynulo, e by m la být zpracována koncepce vyu ití tohoto
prostoru a zahradnictví. K projektu by se pak m la vyjád it komise stavební a P, památká i a
spoluvlastník.

- Ing. Janí ek byl informován z televizního vysílání televize Morava, e bude  nutno
otabulkovat památkové objekty. Obává se, e to bude muset platit obec.

- Ing. Janí ek se dále tá e, zda sou ástí opravy kostelní v e jsou i v ní hodiny.

- Starosta uvedl, e oprava hodin si vy ádá asi 75 tis. K .

- PhDr. Balík se tá e, zda má obec n jakou ádost i n co podobného od farního ú adu.

- Je pro jejich opravu, ale pokud nemá obec ádost od vlastníka, t ko m e o n em jednat.

- Paní Znojová potvrdila, e farní ú ad by je rád opravil, pokud budou peníze.

- JUDr. Sedlá ek navrhuje, aby obec u inila nabídku daru a je na farním ú adu , zda ji p ijme.

- Pan Balík z pléna tuto my lenku podpo il a sd lil k tomu podrobn í informace.



- JUDr. Sedlá ek dále p ipomínkuje n které polo ky, které zpracoval OV P a má k nim
ned ru. Nap . turistická odpo ívadla se dají po ídit levn ji, neví jak v rohodná je ástka na
rekonstrukce v mate ské kole. P ipomíná, e návrhy t chto akcí by m ly být projednány
v rad  obce, co  se nestalo-v zápise to nena el.

- Starosta oponuje, e o t chto akcích ví, a e k návrhu rozpo tu se mohli zastupitelé vyjád it
hem deseti dn , kdy ho m li k dispozici, co  d íve nebývalo zvykem.

- JUDr. Sedlá ek ádá, aby jeho p ipomínka ádn  p ipravit stavební akce a projednat ve
stavební komisi a v rad  byla akceptována.

- Paní Holinková z pléna se tá e, co se bude d lat v mate ské kole za 900 tis. K , kdy  po et
tí klesá.

- Pan Mat j sd luje, e se uva uje o tom , aby do lo ke slou ení M  a Z .

- Starosta sd luje, e je svoláno jednání editel  obou kol, kde bude tato otázka projednána.

- Paní Hladilová z pléna p ipomíná, e malé základní koly budou v budoucnu pravd podobn
finan  neúnosné a budou ru eny. Pak se po et ák  v Z  zvý í a nebude tam prostor.

- Paní Znojová p ipomíná, e n které opravy na budov  M , nap . oprava st echy se budou
muset ud lat, a  tam bude cokoli.

- Diskuse pokra ovala na téma opravy budovy mate ské koly.

- Ing. Soural navrhuje, aby byla zpracována koncepce vyu ití této budovy.

Následovala krátká p estávka.

Po p estávce starosta navrhl, aby po hlasování o rozpo tu byl projednán bod 9a), nebo  je zde
ítomen Ing. Vep ek , editel VHZ a,s, umperk. Poté zrekapituloval pozm ovací návrhy

rozpo tu a nechal hlasovat.

- doplnit p íjmy o polo ku p íjem z pronájmu kotelen 250.000,- K

Hlasováno :  pro  15  proti 0  zdr el  se 0

Zastupitelstvo obce schvaluje navý ení p íjmové ásti rozpo tu o 250.000,- K
z pronájmu kotelen.

- vypustit  polo ku 480.000,- K  p ísp vky na individuální výstavbu a to jak na stran

íjmové, tak výdajové.



Hlasováno :  pro  14  proti 1  zdr el se 0

Zastupitelstvo obce souhlasí s vy krtnutím polo ky 480.000,- K  p ísp vky na

            individuální  výstavbu z rozpo tu  a to na stran  p íjm  i výdaj .

- dále se hlasovalo o kapitole podp rné programy  tak, jak byly v pr hu jednání

      p ipomínkovány

            Hlasováno :  pro  15  proti 0  zdr el se 0

            Zastupitelstvo obce schvaluje ástku 440.000,- K  v rozpo tu na podp rné

            programy s tím, e bude rozd lena tak, jak je v rozpo tu uvedeno.

Dále se hlasovalo o návrhu JUDr. Sedlá ka

Zastupitelstvo obce  ukládá rad  obce p ipravit koncepci vyu ití celého areálu

            zahradnictví v . cílového stavu a etap   realizace , rozpo tu a získání závazného

            souhlasu spoluvlastníka  a p edlo it toto zastupitelstvu obce ke schválení.

 Hlasováno :  pro 8  proti 0   zdr el se 7

- pak se hlasovalo o návrhu JUDr. Sedlá ka vy krtnou polo ky 227.000,- a 192.000,-K

na úpravu horního a dolního zahradnictví a projekty p ipravovat z polo ky na to ur ené.

Hlasováno :  pro 8  proti 1  zdr el se 6

            Zastupitelstvo obce souhlasí s vy krtnutím polo ek na úpravu horního a dolního

            zahradnictví z rozpo tu s tím, e projekty se budou hradit z polo ky na to

            ur ené.

- dále se hlasovalo o návrhu sní it polo ku na oplocení zahradnictví na 40.000,- K



Hlasováno :  pro  12  proti  0  zdr el se 3

Zastupitelstvo obce souhlasí se sní ením ástky v rozpo tu na oplocení

            zahradnictví na 40.000,- K .

      -    Dále JUDr. Sedlá ek navrhl zvý it ástku na záchytný p íkop v Dole kách na

           110.000,- K .

           Hlasováno :  pro  14  proti 0  zdr el se 1

           Zastupitelstvo obce souhlasí se zvý ením ástky v rozpo tu na p íkop v Dole kách

           na  110.000,- K .

- poté se hlasovalo o p isp ní ástkou 75.000,- K  na rekonstrukci hodin na kostelní

      v i

Hlasováno :  pro 15  proti  0  zdr el se 0

Zastupitelstvo obce schvaluje ástku 75.000,- K  do rozpo tu na rekonstrukci

            hodin na   kostelní v i.

- Starosta dále uvedl, e je t eba tyto zm ny kompenzovat vý í pou itelného z statku  z roku
2003 a nechal o tom hlasovat.

Hlasováno :  pro 15  proti 0  zdr el  se  0

Zastupitelstvo obce souhlasí s tím, aby se navr ené zm ny v rozpo tu

             kompenzovaly pou itím z statku z roku 2003.

- Dále JUDr. Sedlá ek navrhl, aby se do polo ky studie a projekty doplnily tyto akce :

Cyklostezka



Hlasováno : pro  11  proti  2  zdr el se 2

Zastupitelstvo obce souhlasí se za azením projek ní p ípravy akce „cyklostezka“ do
rozpo tu obce.

Revitalizace Vitonín

           Hlasováno : pro  6   proti  7  zdr el se  2

           Návrh nebyl p ijat

Parkovi  u panelák

           Hlasováno :  pro  14  proti  0  zdr el se  1

           Zastupitelstvo obce souhlasí  se za azením projek ní p ípravy akce „parkovi  u

           panelák “ do  rozpo tu  obce.

      -    Pak se hlasovalo o  p edlo eném návrhu jako celku.

Hlasováno :  pro  15  proti  0  zdr el se  0

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpo et obce Bludov  na rok 2004.

Ad6/ Schválení podp rných program  na rok 2004 a vyhlá ení výb rového

          ízení na poskytnutí podpor

          Starosta p edal slovo místostarostovi, aby tento bod uvedl.

          Ing. Balhar podotkl, e materiály zastupitelé obdr eli a krátce je okomentoval

         Dopl ující návrh m l  PhDr. Balík :



         1. doplnit kdo m e ádat

          právnická osoba se sídlem v Bludov  nebo právnická osoba její  organiza ní slo ka má

          sídlo v Bludov

          2.  adatel o podporu z dota ního titulu A,C,E k ádosti p ilo í stru nou výro ní zprávu

          o   innosti za p edcházející kalendá ní rok, která bude obsahovat p edev ím :

- název, právní formu, sídlo, I , pop . íslo ú tu adatele

- po et len  k poslednímu dni p edcházejícího roku

- slo ení orgán  spolku

- ehled hospoda ení v p edcházejícím kalendá ním roce – oblast p íjm  rozd lit na lenské
ísp vky, dary, státní dotace, dotace a p ísp vky od obce, p íjem z akcí a ostatní p íjmy –

oblast výdaj  rozd lit na odvod lenských p ísp vk , investice, opravy vybavení, inventá ,
re ie, hlavní innost

- popis innosti ur ené pro své leny v minulém kalendá ním roce

- popis innosti ur ené pro ve ejnost v minulém kalendá ním roce

         Zastupitelstvo obce schvaluje podp rné programy na rok 2004 v . dopl ujícího

         návrhu PhDr. Balíka.

Hlasováno :   pro 15  proti 0   zdr el se  0

Zastupitelstvo obce vyhla uje výb rové ízení na poskytnutí podpor z podp rných

         program  obce Bludov pro rok 2004.

        Hlasováno :  pro 15   proti  0    zdr el  se  0



Ad7/ Vyhlá ení výb rového ízení na poskytnutí p ek z Fondu rozvoje

          bydlení v roce 2004

Tento bod uvedl starosta. Sd lil, e platí obecn  závazná vyhlá ka  .1/2000 o vytvá ení a
pou ití prost edk  Fondu  rozvoje bydlení  a dále jsou k dispozici je  finan ní prost edky na
povod ovém fondu, který je mo no pou ít i pro bytové ú ely. Sd lil finan ní z statky na obou
fondech a nechal hlasovat.

          Zastupitelstvo obce vyhla uje výb rové ízení na poskytnutí p ek z Fondu

          rozvoje bydlení obce Bludov a povod ového fondu  pro ob any na  rok 2004.

         Hlasováno :  pro  15   proti  0    zdr el se  0

Ad 8/ Majetkoprávní zále itosti

a) ádost pana Vladimíra Kubíka o odprodej ásti pozemku

     Pan Vladimír Kubík po ádal o odkoupení ásti pozemku p iléhající k RD .p. 254.

Geometrickým plánem . 892 – 525/2003 geodetické spole nosti Vozda s.r.o. umperk byla
edm tná ást ozna ena jako p. . 722/2 ost. plocha., ost. komunikace ., o vým e 112 m2.



Rada obce doporu ila na svém zasedání konaném dne 27.8.2003 odprodat p edm tný pozemek za
cenu 50,-K /m2, tj. celkem 5600,-K .

Vzhledem k tomu, e nemovitosti, jako jsou RD a stavba postavená ji  na tomto pozemku jsou
zapsány na man ele Kubíkovi – BSM, bylo telefonicky dohodnuto, e smlouva na pozemek p. . 722/2
bude uzav ena mezi obcí a man eli Kubíkovými.

Po krátké diskusi, ze které nevze el pozm ovací návrh  nechal starosta hlasovat o p edlo eném
návrhu.

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej p. . 722/2, ost. plocha, ost. komunikace, o vým e

112 m2 man el m Vladimíru a Libu i Kubíkovým, erotínova 254, za cenu 50,-K  / m2, tj.
celkem za 5600,-K .

Zastupitelstvo obce pov uje starostu uzav ením kupní smlouvy.

Hlasováno :  pro  13  proti  0  zdr el se 2

b) stanovení podmínek pro prodej stavebních pozemk  p. .798/1 a 798/2 v k.ú. Bludov

Paní Renata Broke ová a pan Vladislav Pa al, Sokolská 316, Bludov, ádají o sd lení
podmínek koup  pozemk  p. . 798/1 a p. . 798/2  (p. . 798/3 je budoucí p íjezd k p. . 798/2 a tudí  jej
obec nemá v úmyslu prodat a p. . 798/4 byla ji  odprodána panu Milanu Turkovi, který vlastní
sousední nemovitost).

Nutno upozornit na podstatnou skute nost, a to, e Broke ovi mají v pozemku p. . 798/1 veden
trativod.

Dle územního plánu jsou pozemky ur eny pro výstavbu RD.

Podmínkami prodeje se zabývala rada obce – viz. usnesení . 374/R/03 ze dne 6. a 13.8.2003 rada
obce (viz p íloha). Co se v ak tý e prodeje pozemk , je schvalujícím orgánem zastupitelstvo obce, a
proto by m lo stanovit také podmínky prodeje.

Co se tý e trativodu Broke ových, který se nachází v pozemku p. . 798/1, po majetkoprávní stránce
by byla celá v c ena v p ípad  odprodeje jiné osob  (ne tedy p. Broke ové a p. Pa alovi), z ízením

cného b emene.



Co se tý e stavebn  technického ení, je p ilo eno vyjád ení OV P.

Samoz ejm , e existence trativodu bude mít pravd podobn  vliv na stanovení kupní ceny za tento
pozemek. V minulosti bylo uva ováno o variant  odprodat p. . 798/1 a p. . 798/2 za cenu 300,-K  /
m2.

Domnívám se, e pozemek, který by byl zatí en v cným b emenem a kde p i výstavb  RD bude
stavebník nucen respektovat umíst ní trativodu a p i výstavb  jej nepo kodit, by byl za cenu 300,-K /
m2 neprodejný.

I v p ípad , e by pozemek byl odprodán p ímo vlastník m trativodu, budou díky existenci tohoto
trativodu ztí eny podmínky pro stavbu RD (základy, napojení na in enýrské sít  apod.)

Diskuse :

K tomu m l p ipomínku JUDr. Sedlá ek,  který kritizoval práci pana Fouska, nebo  ten si nezjistil, zda
je trativod zapsaný, ale v cné b emeno za obec p islíbil. Myslí si, e de ové vody mohou být svedeny
do uli ní kanalizace a není t eba trativod. Domnívá se, e tento bod není ádn  p ipraven. Po krátké
diskusi nechal starosta hlasovat.

Zastupitelstvo obce odkládá rozhodnutí o stanovení podmínek pro prodej pozemk  p. . 798/1 a
p. . 798/2 v k.ú. Bludov na p tí zasedání.

Zastupitelstvo obce ukládá OV P p edlo it  na p tí zasedání zastupitelstva  ádné podklady a
variantní ení  týkající se trativodu na t chto pozemcích.

Hlasováno :  pro  13  proti  0  zdr el se  2

Ad9/  R zné

a) kanalizace a OV Bludov

Tento bod byl projednán p ednostn  hned po p estávce. Uvedl ho starosta a sd lil, e
zastupitelé dostali dva materiály vysv tlující tuto problematiku. Pak vyzval p ítomného Ing.
Vep ka, aby sd lil aktuální informace ke spole nému projektu, který  bude financovat EU.



Ing. Vep ek podrobn  vysv tlil v jaké fázi se p íprava spole ného projektu nachází a jaký
bude dal í postup. Projekt se nazývá „Zlep ení kvality vod horního povodí eky Moravy“ a
jsou v n m zapojeny 3 aglomerace- Staré M sto, umperk a Bludov. Projekt byl zapracován
do krajského programu a schválila ho i komise ministerstva.Nyní se zpracovává ádost do
Bruselu a do konce dubna by se m la podat prost ednictvím SF P. Z toho d vodu nelze

ipustit, aby obec Bludov byla v projektu zapojena a je la svou vlastní cestou.

- PhDr.Balík vznesl dotaz, zda obci je garantován max.náklad 24 mil. K  a toto je bez

      p ípojek a napojení koupali

- Ing. Vep ek odpov l, e ano

- JUDr. Sedlá ek se tá e, zda n kdo ze SF P garantuje, e z dotace budou hrazeny i ve ejné
ásti p ípojky

- Starosta odpov l, e garance nejsou

- JUDr. Sedlá ek vznesl dotaz na Ing. Vep ka  do kdy je mo no sledovat ob  cesty ádostí o
dotace

- Ing. Vep ek odpov l, e na tomto zasedání musí padnout definitivní rozhodnutí.

VHZ a.s. by musela okam it  odkoupit od obce projektovou dokumentaci v . práva územního
rozhodnutí a stavebního povolení.

Poté se rozvinula diskuse,  ve které mimo zastupitel  vystoupil i     Ing. Cygrýd, mana er
firmy Fortex a.s.,  který jako ob an z Bludova podpo il cestu spole ného projektu.

       -   Ing. Janí ek ve svém diskusním p ísp vku také podpo il my lenku spole ného projektu

           a samostatnou cestu zavrhl

-  JUDr. Sedlá ek se je  dotázal, zda provád cí dokumentaci, která bude stát asi 3,5 mil.

     K  bude hradit obec

 -   Ing. Vep ek odpov l, e ne.

- Starosta pak navrhl, aby se uvedlo v zápise jmenovit , jak kdo hlasoval, ale o tomto návrhu se
nehlasovalo.

- JUDr. Sedlá ek se je  dotázal, jestli je mo né smluvn  ujednat podmínky a garance.

- Ing. Vep ek odpov l, e je to oboustranný zájem.

- MVDr.Hlásný,CSc,  sd lil vlastní zku enosti se získáváním dotací z EU a podpo il spole ný
projekt

Starosta pak ukon il dlouhou diskusi a dal slovo JUDr. Sedlá kovi, který cht l navrhnout
usnesení :

Zastupitelstvo ukládá rad  obce :



1. zru it ádost o dotaci na kanalizaci a OV u SF P

2. Zru it ve ejnou sout  na zhotovitele této zakázky

3. Uskute nit odprodej projektové dokumentace na OV a kanalizaci  VHZ a.s. za
po izovací cenu  a p evést územní rozhodnutí a stavební povolení na VHZ a.s.

4. Uzav ít s VHZ a.s. smlouvu v souladu s usnesením . 76/Z/03

Hlasováno :  pro  11   proti 1    zdr el se  3

b) zru ení OZV . 2/2000

Starosta uvedl, e ministerstvo vnitra , odbor místní správy, odd lení dozoru, kontaktní místo
umperk provedlo kontrolu  obecn  závazných vyhlá ek obce a doporu ilo zru it  OZV .

2/2000  o po adavcích pro umis ování a výstavbu reklamních, informa ních a propaga ních
za ízení na území obce Bludov.

K tomuto problému se rozvinula krátká diskuse, ze které vyplynul záv r, e bude nejvhodn í
odlo it  rozhodnutí na p tí zasedání a zárove  p ipravit nový návrh ve smyslu stavebního
ádu. Technický návrh vyhlá ky by m la projednat nejprve stavební komise.

Starosta pak nechal hlasovat.

Zastupitelstvo obce odkládá zru ení  obecn  závazné vyhlá ky obce Bludov . 2/2000 o
po adavcích pro umis ování a výstavbu reklamních, informa ních a propaga ních
za ízení na území obce Bludov.

Zastupitelstvo obce ukládá rad  obce p ipravit návrh novelizace této vyhlá ky.

Hlasováno :  pro 15   proti 0  zdr el se  0

c) volba p edsedy finan ního výboru

Starosta uvedl, e po odstoupení Ing. Balhara z funkce p edsedy finan ního výboru navrhuje
rada obce, aby se p edsedou finan ního výboru stal pan Ing. Jan Basler, kdy  tento s tímto
vyslovil p edb ný souhlas. Nechal tedy hlasovat .



Zastupitelstvo obce zvolilo p edsedou finan ního výboru Ing. Jana Baslera s okam itou
platností.

Hlasováno :  pro  14  proti  0  zdr el  se 1

d) stanovení odm ny místostarostovi od 1.1.2004 a len m finan ního a

      kontrolního výboru za rok 2003

      Rada obce  navrhuje, aby místostarostovi Ing. Balharovi byla s ú inností od 1.1.2004
stanovena odm na ve stejném pom ru, jako ostatním neuvoln ným len m zastupitelstva. tj. ve
vý i 85 % odm ny stanovené P ílohou . 1 k vyhlá ce . 37/2003 Sb.

Zastupitelstvo obce stanovuje Ing. Balharovi od 1.1.2004 odm nu ve vý i 85% odm ny dané
ílohou .1 k NV .37/2003 Sb.

Hlasováno :  pro  13   proti 0  zdr el se 2

Starosta dále uvedl, e s  ohledem na skute nost. e v roce 2003 byla opomenuta výplata odm n
len m FV a KV navrhuje rada obce, aby bylo len m finan ního výboru vyplacena odm na

v celkové vý i 5 000 K  a len m kontrolního výboru odm na ve vý i 4000 K  a nechal o návrhu
hlasovat.

Zastupitelstvo obce schvaluje odm nu len m finan ního výboru ve vý i 5000,- K  a len m
kontrolního výboru ve vý i 4000,- K  za práci v roce 2003.

Hlasováno :  pro  15   proti 0  zdr el se 0

e) zmocn ní rady obce k provád ní rozpo tových zm n

Starosta uvedl, e vzhledem  k tomu, e  b hem roku je t eba z d vodu dodr ování platných
zákonných norem provád t  asté opravy rozpo tu, p edkládá se zastupitelstvu obce návrh,



aby zmocnila radu obce provád ním n kterých rozpo tových zm n, aby se tak zvý ila
pru nost práce s rozpo tem. Jedná se o rozpo tové zm ny, které  jsou vyvolány v d sledku

id lení ú elových dotací jak na stran  p íjm  tak výdaj , rozpo tových zm n, které
vzniknou v d sledku mimo ádných p íjm  a jsou vyrovnávány pou itím z statku na ú tu
z minulého roku a dále jde o p esuny na polo kách stejného oddílu a paragrafu , kdy nedojde
k navý ení na stran  p íjm  ani na stran  výdaj  (tzv. formální zm ny)

Zastupitelstvo obce zmoc uje radu obce provád ním  rozpo tových zm n v rozpo tu
hem roku týkajících se rozpo tových zm n, které jsou vyvolány v d sledku p id lení
elových dotací jak na stran  p íjm , tak výdaj , rozpo tových zm n, které vzniknou

v d sledku mimo ádných p íjm  a jsou vyrovnávány pou itím z statku na ú tu
z minulého roku a dále provád ním p esun  na polo kách stejného oddílu a paragrafu,
kdy nedojde k navý ení na stran  p íjm  ani na stran  výdaj  (tzv. formální zm ny).

Hlasováno :  pro 15  proti  0   zdr el se  0

Starosta pak dal prostor k dal ím dotaz m .

- Pan Horá ek po aduje, aby panu Fouskovi byla dána výtka za neú ast na zasedání
zastupitelstava obce

- Starosta p islíbil, e tak u iní

- Ing. Klime  z pléna se dotázal, zda se bude pokra ovat v budování chodník  a p ipomn l, e
je t eba podat ádosti o dotace

- Starosta odpov l, e  ano a o dotace bylo po ádáno

Starosta pak jednání zastupitelstva obce ukon il ve 22,15 hodin.



Usnesení z jednání zastupitelstva obce . 9 konaného dne 23.2.2004 v Kulturním dom  Bludov

Zastupitelstvo obce bere na v domí:

152/Z/04 – zprávu o hospoda ení obce k 31.12.2003

Zastupitelstvo obce souhlasí:

153/Z/04 – s vy krtnutím polo ky 480.000,-K  p ísp vky na individuální výstavbu z rozpo tu, a to na

      stran  p íjm  i výdaj

154/Z/04 – s vy krtnutím polo ek na úpravu horního a dolního zahradnictví z rozpo tu s tím, e

      projekty se budou hradit z polo ky na to ur ené

155/Z/04 – se sní ením ástky v rozpo tu na oplocení zahradnictví na 40.000,-K

156/Z/04 – se zvý ením ástky v rozpo tu na p íkop v Dole kách na 110.000,-K

157/Z/04 – s tím, aby se navr ené zm ny v rozpo tu kompenzovaly pou itím z statku z roku 2003

158/Z/04 – se za azením projek ní p ípravy akce „Cyklostezka“ do rozpo tu obce

159/Z/04 – se za azením projek ní p ípravy akce „Parkovi  u panelák “ do rozpo tu obce

Zastupitelstvo obce schvaluje:

160/Z/04 – ov ovatele zápisu Ing. Karla Sourala a pana Karla Banka

161/Z/04 – navr ený program jednání

162/Z/04 – zprávu o innosti rady obce

163/Z/04 – navý ení p íjmové ásti rozpo tu o 250.000,-K  z pronájmu kotelen

164/Z/04 – ástku 440.000,-K  v rozpo tu obce na podp rné programy s tím, e bude rozd lena tak,

      jak je v rozpo tu uvedeno

165/Z/04 – ástku 75.000,-K  do rozpo tu na rekonstrukci hodin na kostelní v i

166/Z/04 – rozpo et obce Bludov na rok 2004



167/Z/04 – podp rné programy na rok 2004 v . dopl ujícího návrhu PhDr. Balíka

168/Z/04 – prodej p. . 722/2, ost. plocha, ost. komunikace, o vým e 112 m2 man el m Vladimíru a

     Libu i Kubíkovým, erotínova 254, za cenu 50,-K /m2, tj. celkem za 5600,-K

169/Z/04 – odm nu len m finan ního výboru ve vý i 5000,-K  a len m kontrolního výboru ve vý i

      4000,-K  za práci v roce 2003

Zastupitelstvo neschvaluje:

170/Z/04 – zprávu o spln ní úkol  jím ulo ených s tím, e úkol . 119/Z/03 trvá

Zastupitelstvo obce zvolilo:

171/Z/04 – p edsedou finan ního výboru s okam itou platností Ing. Jana Baslera

Zastupitelstvo obce vyhla uje:

172/Z/04 – výb rové ízení na poskytnutí podpor z podp rných program  obce Bludov pro rok 2004

173/Z/04 – výb rové ízení na poskytnutí p ek z Fondu rozvoje bydlení obce Bludov a povod ového

      fondu pro ob any na rok 2004

Zastupitelstvo obce stanovuje:

174/Z/04 – Ing. Balharovi od 1.1.2004 odm nu ve vý i 85% odm ny dané P ílohou . 1 k NV

. 37/2003 Sb.

Zastupitelstvo obce odkládá:

175/Z/04 – rozhodnutí o stanovení podmínek pro prodej pozemk  p. . 798/1 a 798/2 v k.

176/Z/04 – zru ení obecn  závazné vyhlá ky obce Bludov . 2/2000 o po adavcích pro umis ování a

      výstavbu reklamních, informa ních a propaga ních za ízení na území obce Bludov



Zastupitelstvo obce zmoc uje:

177/Z/04 - radu obce provád ním  rozpo tových zm n v rozpo tu b hem roku týkajících se

     rozpo tových zm n, které jsou vyvolány v d sledku p id lení ú elových dotací jak na

     stran  p íjm , tak výdaj , rozpo tových zm n, které vzniknou v d sledku mimo ádných

     p íjm  a jsou vyrovnávány pou itím z statku na ú tu z minulého roku a dále provád ním

     p esun  na polo kách stejného oddílu a paragrafu, kdy nedojde k navý ení na stran  p íjm

     ani na stran  výdaj  (tzv. formální zm ny)

Zastupitelstvo obce pov uje:

178/Z/04 – starostu uzav ením kupní smlouvy s man eli Kubíkovými o odprodeji pozemku p. . 722/2

Zastupitelstvo obce ukládá:

179/Z/04 - rad  obce p ipravit koncepci vyu ití celého areálu zahradnictví v . cílového stavu a etap

realizace , rozpo tu a získání závazného souhlasu spoluvlastníka  a p edlo it toto
zastupitelstvu obce ke schválení

Termín: v nejbli ím mo ném termínu  Zodpovídá:  Ing. Ston

180/Z/04 - OV P p edlo it  na p tí zasedání zastupitelstva  ádné podklady a variantní ení

     týkající se trativodu na t chto pozemcích

     Termín: p tí zasedání ZO    Zodpovídá: p. Fousek

181/Z/04 – rad  obce

     1) zru it ádost o dotaci na kanalizaci a OV u SF P

      2) zru it ve ejnou sout  na zhotovitele zakázky OV a kanalizace

     3) uskute nit odprodej projektové dokumentace na OV a kanalizaci  VHZ a.s. za

         po izovací cenu  a p evést územní rozhodnutí a stavební povolení na VHZ a.s.

     4) uzav ít s VHZ a.s. smlouvu v souladu s usnesením . 76/Z/03

          Termín: ihned     Zodpovídá: Ing. Ston

182/Z/04 – rad  obce p ipravit novelizaci obecn  závazné vyhlá ky . 2/2000



      Termín: p tí zasedání ZO    Zodpovídá: Ing. Ston

Zapisovatel:  Ing. Jan aj Za správnost usnesení: Svato ová

Ov ovatelé: Ing. Karel Soural    Karel Bank

Ing. Jaroslav Balhar      Ing. Pavel Ston

místostarosta       starosta


